
PROTOKOL \r XL/I0
PRZIBTECU S[,SJI RADY CMINY ZTILONA G6RA

z dni. ?5 stycznia 2010 roku
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41. po.zqrek obtud luJz 1)

Obrady Sesji Rady Gniny Zielona C6ra oi$orz)l Pzewoditcz4cy Rad,
Gminy Henlk walczak, poczJm popfosil o uczczcnic minurq cisz) zmarlego
naszego kolege Jozeta Skorule.
Nostepnie Przewodniczqcv Rady cmin) prywilat przybytvch fa dzisiejsze
obrady Wojta Cnintr Marjusza Zalervskjeeo. Pani:l Skarbnik i Pani4 Sekretarz,
Paniq kdce. P.zewodnicz4cego llady Powiao i fanie mdne powiaiu. l('*

i inicszkancow cminv
Flqrn, kic.oruik6w releLat6w, dyrektora CBP i KZG, drlh6w OSp. panie
i Pan6w sollys6w, s,itam wszyslkjch pozostallch goSci
oraz Paniqj Panow RadnFh.

Przewodnicz4cy Radl cminy. srwiefdzi] q\rorum na selt obrad obecnych
jesl l1 radnych na stan l5 ,adDldr. / lista obccnosci $ Talarzeniu / rviec
posiadarny zdolnoat do podejmo$,aoia uch$,a1.

Ad.2,
Przewodnicz4cy Rady Gninl powiedziat,2e FoE4dek obrad oLrzwali
Paistwo w zawiadomienjach. niemniei iednak Przewodnic/4c) Rldl spyral c7rr'
ktos ma p.ofozlcje zmianv po,z4dku obnd.

Radla Antonin! Anbrozcwicz Saw.zuk. zglosila $,niosek o \rycofanje z
po.z4dku obrad rrfkr.9 $' pk1.7, ij. proiekt! uch{,atr' rv sfilsie uchqatenia
Statulu Cminy Zielona c6ra j prekaania go gtrLpic qtbrany.h ,.dn)ch do
zebrania $,niosL6$, I opnco$.ania koicowej wcNji prcjekiu sraturu orez
!pkt.l0 rczpairzenia ska.gi nd dzjalania w61la. ipfrekazrliajej mcry"ro,yczic i
adekwahie pE)gotowanej komisii dojci rczp.tzen a. dalcj radna podkrestila,
ze jej skomnyn zdlnicn rre$ uchwaly jcn rie/Eodna z uzasadnjcnicn . w
treici prcjektu uchwa]l polinno byi odno6nie z_iazdu na posesic paisiwa
Ni*iewicz, bo w lym niejscu skareajesr Tasadn! ,bo\iem i \r uzasadnteniujcsr
natisane c)'luje"Jcdnakze najqc na uwadrc. iz cz.s wykoiania pLzcbudo\!,
ulicy Podg6mej { pchrym zakr€sie pLzewldzianq Cokunrenlacja rechnic/n4, q
chwili obecnej nic jcst nozlnvy do okrcslcnia. podjrLo dc.r7-it o prz].jeci! a
rozwiqzania przejsciowego Li. znnrclorvania isrdiej{cego irrceu ft 4ezdzie, I
czyli skarg. odnojnic zjazdu jcsi zasldni. N.tornilsl co do spEw), zalcwdria /poses.ji Panshva Nitkic$,iczow tz\r. wodahi opadowymi ,ro DaasniamyTze I .

^  t '  i i  I
(q \' ^tr\

,  , : 1 . ,



wyrbwnanie na calej wysokosci posesj i zoslanie wlkonane wiosn4przy

slzyjaj4cych warunkach, lak wiec lwa'am 2e skarga jesl zasadna , i
podtrzymuje wniosek o wycotanie projeklu uchwa\, z porzqdku obmd.

P , a { o d n r c / { c )  R d d r  u , , , r . . o \ r - r . / ) . . .  .  . .  c p - o t o 4 c t e / ' , J l ) .

Radna Tadeusz Borek- zwrocil sie z pro3bq o wprcwadzenie do porzqdku obEd
Podpunktu 16 ,,p|zyjecie spmwozdania z pracy Konis.ji Rcwizyjnej za rok
2009.

Wiecej znian lie zstoszono.

Radca Pmwry *jasnila, 2e pzekazanie statutu do grupl, mdnych s:a,maga
powotania konisji dorarnej.

Prz€wodnicz4cy Rady. 
"}'jasni] 

ze glosowanie dotyczyi leraz bQdzie lylko
wnioJLL o {cold , re.  ,prd$" (or '  .  r .  a r r r ierr  1 . . In ' *1.

Przewodniczqcy Rady Cminy spltat. klo jest za \t,cofaniem projektu sralutu z

Za wycofaniem pro.jektu statutlr glosowalo 14 m.lnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy, powjedzial. ze drugi wniosek dolyczyl wycofaDia
z porz4dkx obrad projekLu uchwaty w sprawje fozp.lrzenia skargina dzialalnoii

Pnewodnicz4cy Rady Cniny zwrocii sie z zapylanien do Pani Radcy, czy
wycotuj4c projekt nic przekoczJmy termintr.

Radca wyjaaniia, ,€ jes! mozliwoii przedluzenir cza$ rozpatrzenia skargi.
zwlaszcza.iesli wroci do roryatrzenia no komisje i dopicro na kolejna Sesje. o
1ym lakcie b€dzie koniecaosa pointbrmowania skarz4cych.

Prewodniczqcy Rady Gniny spltal, ktojestza wy.ofaniem proleklu uchwaly w
sprawie rozpalrzenia skargi z pozqdku obmd.

Za \ycotanicm glosowalo i radnycn. przecnr bylo 7.,1osoby wslrzymaly siq o,1 /
gros 
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Przewodnicz4cy polnlbnnowal, ze w oscknie zoslal prz)jtly.

Puewodnlcz4cy Rady cminy. spyta] klojesr,a pr_iecicm do porzqdku obrad,
punktu dolyczqceso przyjecia spruwodaila z pncy Komisji Rcwizyjnei za
2009 rok.

Za przy.jeciem wniosku glosowalo l2 radnych.2 osobr,- wstrzyma]y sie od glosu.

Przewodnicz4cy Radv cmin), odczytal r'or.zqdeL obrad z $pfowadzonymi

Porzqdek obrad zostal pzyjtly ll glosamiza i3 rvstrzl nuj acymi s ie.

Ad.3.
PzewodniczqcJ Rady Gminy oswiadczlt ze dzisiaj na.1y do pzy.jecia d'va
prorokoly! w zwi4zku z tvur zwr6cil si! z zapyraDiem czy kroS z radnych,
zglasza uwagi do tfeaci przebiegu protokolu numef XXXVIII z dnia z dnja 29
grudnia 2009 roku .

Seketarz obrad poinformowal2e osobiicic Die zslasza urvag. uwag nie zslosil

Prze$odnicT4cy Rady crniny popfosit o przegloso{anie pr4,iecia prorokolu.

Protok6l przebiegu XXXV I Ses.ji prryj€lo pzyjelo t2 gtosamt za, I
wstrzymuJqcym i I osobic nieobecnej.

Przewodnic?qcy Rady Gmily, zrvr6cil sie z zip)Lanienr czy byit uwagi
odroi l ie  prornlob pr lebi !g ( !  r1/r 'c , rael

Seketarz obr'ad odlowicdzial, ze nie.

Protok6l przebiegu XXXIX Sesji rudy Gminl zoslal pzyjety ll slosami za
przy 1 osobie nieobecnej.

Na wsl€pie Przewodniczqcy Rady cmiry powiedzial. ze w olocsic
nidzysesyjnyn cTrlj od dnia osiahiej zilczajnej Sesii, cz)li od dria 29
g.uJnid.  r 'are /d . / . . )  pr l ) r ' ro . !  rcur( /c  io{ar :  $)  o l  e  Paoj  u  i
nastpuj {cych spoikaniach z nicszkancami:



w dniu I stycznja uczestniczytem w sporkanitr jsiqlecao noworocznyn z
tnieszkalcmi Ochli.
-Dodobre sporqanie odor ,o  . iT  n  )c /n io  \ .  , / . 'n :  a .  ie .
-7 stycznia uczestniczylem w sesji nadzwrczajnei,
20 stycznia pozegraliiny naszego kolege J6zeih Skorum.
w dniu 2l stycznia jako dziadek i pzewodniczqcy Rady mialem przyjemnosd

soscia w p|zedszkolu w Raculi na inprczie z okazii dnia babci idziadka.
-$, dniu 22 stycznia uczcstniczylcn $, posi€dzeniu Konisji Budzetu.
W dniach 7,14 i 2 I sb'cznia pelnilem dyzuf w ur?edzie.

Prewodnicz4cy Rady slylai czy sq p),lania do przedstawione.jinrbrmac.ji.
Plaai rie zgloszono. radni intbnnacje pr4aeli.

Przewodnicz4cy Rady cminy zwr6cil sir z prosb4 do W6jra cnriDy o
przedstawienie sprawozdania z realizacji xchwa] Rady w okresie

od ostatnie.j Sesji Rady cniny zosrato Nt danych lqcznie 20 zazqdzen doq'czrlcych:
- rcaliucji uchwaty budzelowej z zakrcsu -qospodaRi finansowe.j rydano I zaLzqdzer
w sr,rawie flan! fransotlego zadan z zakre$ adnnlisl.acji rzqdowej oraz innych zad
zlecolych gminie ustawairi. aniany planu finansowego $datk6w budzeroitfch Urza
Gminy oraz umorzenia nalezno6ci wobec cmin)' / Pani Enilii Walig6rskiej/,
-realjzacji zadm prystugujqcych oraanowi piowdzqcenu plac6wki oitrjarowe wyda
iacai€ 5 zarz4dzen w qm :
-4 dotyczqce zatwierdzelia aneksow do !rk!s7v orgoizocyjnych dl. PSP Och
Dzonk6w i 2dlaPsPzawada,
z akesu realizacji uchwaly w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciqzd

nien'chodoici oraz ich wydziezawiania lub $tnajnosania na okes dlxzszy niz 3 lac
wydano l0 zarzqdzrrl w tym w sprawacfi:
-o udzielenie bonifikaty od ceny lokiiu micszkalncgo sprzedarvanego nd .zecz najem
przJ ul. Spokojnej I 0/21 .
-6 w sprawie sprzedaz] i ogloszenia sylczu lokali mieszkalnych poloZonych Staq
Kisielinie. przy ulicy Pionie.6q Lubuskich
-oraz w sprawie nieodplatnego nabycia na rzecz Gniny nieruchonoici



Ponadto \r ok]esie rym l
2 srycznia uczcsxticz)lem Ir t'mieiu pilkino2nej w Dzonl(owie.

-w dniu 3 stycznia ucTestniczylem $ spotkaniu oplalkorNn w Ochli,
-w dniu 6 i l0 stycznia uczestniczylcrn w spotkanlu wigjlitnym w Zawadzie I Slar)
Kisielinie.

w dniu 7 stycznia odbylo si9 rozstzysniecie konkursu n! nailadnielsza dekora(
iwiqteczn4w 1),m dniu odbylen rownie2 spotkanje w Zlrqdzie Drc8 Wojew6dzki
zwiq?anynz parkiem technologicznym idrogi do Nowcgo Kisielina
-w dniu 8 stycznia w Urzedzie Ma6zaikowskinr odb)lo sir podsurowanic akcji
..szlacheha paczka' jest ro ogolnopolskd aLcla. gdzie wybicrare sq przez
sponsor6w rodziny. akcja w naszym regionie odby$,ala siQ po raz drugi,
- I 0 slycaia to WOS P. zorganizowara pEez Stowa4,szcnie Dzonkow i s,lotr
wOchl i ,
-rozpocz€ly sie 1e2 zebrania wiejskie I4 slvczDia uczeslni.T.)lem w zebnniLr
w Nowlm Kisielinie a lE stycz.ia uczestniczylem $ zebmn wicjskim iv

-16 srycznia 10 $,ydazenic sporlowe wszyslkie nasze druzyny bior4ce udzial w
rozglywkach ligo$fch wziely udziat z turnieju i,.Puchaf W6j ta ' zorgan izowane
trez Stowdzyszenie Sponowe z I,rzylepu, p 1ym dnru odbylo sle lez sporkani€
oplalkowe zorsanizowanc pzez prz)'jaciol 'vsl Octrla.
l7 stycznia zoslalein popfoszony na zcbrrnrc spnwozdawczc grlpy

kNiodawc6w w Slaryin KisjeliDie.
-18 srycznia spotkalem sla z przedstawiciclami dwoch najwieksz"tch zsiqzk6w
Zawodowych dzialajqc],ch w spolce .,wodociqgi" tocz) siq tam dyskusia o
sytuacji p cowDikow i chcieli rozmawiadlez z drueim wlaicicielem,
l9 styczria w No*}n Kisielinie uczesrniczyleDr $.sporkaniu zokaziiDnia Babci.

-20 slycznia spotkalcm sie z grap{ludtml. k16r7) bylizcslaDina S)bn,
'  ' . r . . , ' ; "  r . / ( r ' i - l . , n i  o h o / p  .  f , u

Nastapnie W6jl odczytai 2.yczeDia noworocznejakle otr.ynalism) od
Prczydenta RP, skiercwane do wszystkich mieszkancow naszc.jgtuinl Dalej
W6j! poinformowal, 2e w Gazecie \l,yborc,€i ukaald si9 Doldtkd, ze resteimy
grnilq, skutecaie dbajalq o mieszkancow w lyn zraczcriilL ab) micszkaic!
nogli spaa slokojnie i nie musicli placja mchunk6w dhznikow. znalaT-1a sie 1e2
nasza gnina, kl6a nawla?ah rvspotplca popvez progan ,.dluaik
alirnenracyjny z cenr.aln4 ewidercl.r dtu2nik6w. dzieki Lenru naleznoici jakie f
Sciqgany mamy mozliwoft odzyslei. bo nle zawszcjcsl lak, zc ktoi nic pllci I
bonie naz czeqo. 
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Na zakonczenie W6jt zap.osil do obejzenia filmu z gali M€crenie odznaczenia
Gnina Fair Play.

Przewodnicz4cy Rady Gninyj splut czy sq p)'iania do Pana W6jra.

Ad.6
Przewodnicz4cy Rady Gminy spytal , czy zast^hJ udzielone odpowiedzi na
interpelac.ie doszone na ostahiej Sesji.
W6jt odlowjedzial, ze na interpelacje z ostat,iej Sesji odpowiedzi esral)

t l
Przewodni€z4cy Rady Gminy, powiedziai, ze pierwszy pAjela uchwaly dolyc4,
pzystqpienia do sporz4dzenia miejscoweso planu ragospodarowania
przestrzennego gminy Zielona C6ra, obejmlj4cego terery ri.lozone w obrabie
wsi Ochla .
Przewo.lniczecy powiedzial , ze projekt uchwab' byl szczeg6lowo om6wiony
na losiedzeniacb komisji , niemniej jedmk spltat czy sq uwagi b4d2 pfopozycje
zniany pzedstawionego projeklu.

Prewoddcz.rcy Rady, oswiadczyt ze nie widzi uwag.

Przewodniczecy Rady Gminy poprosil Przewodnicz{cych Komisji o opinie.

Radna Hma Wysocka Prrewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnicnva i
lnliBsttuktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, z komisja projek
uchwaly zaopiniowala pozlaywnie .

- Sawczuk Przewodniczqca Komisji
Iolib,ki Socjalnej, Zdrowia. Pmw

Radna Antonina Ambrozewicz
powiedziata 2e Komisja
Czlowieka i Praworzqdnosci

d&



Radny Wiestaw Kuchta Przewodniczqcy Konisji Oswiaty i Kultury o(wiadc4,l
ze konisja prcjekt uchwaty zaopiniowala pozyrywnie.

Pzewodnicz4c)' Rady popiosil o pzcglosorvanie p.ojekt! uchrvaly.

Uchwala zostala podjqla jednogloinie -Uchwala Nr XL/3lt /10.

2/
Przewodnic,4cy Rady Gniny, powiedzial. ze pienvszy projcht uchwaly doryczy
zabczpicczcnla w bu<lzecie Cminy Zielona Cora na rck 20ll irodk6w
findsowych na wydrlki zwiqzlne z €alizacjq zadania inwesrycyjnego
p.n."Rozbudowa iModernizcia Syslernu gospodan(i odpadani dla rejonu
Zielonej G6ry".
Pzewodniczqcy powiedziai , 2e projekr uchwaly byl oodwiony na
posiedzeniauh konisji . nicmniej jednak spFai czy s4 pyiania bqdZ propozycje
zmiany przedstawionego projektu.

Prewodniczqcy Rady Gminy poprcsil Przewodniczqcych Komisj i o opinie.

R?dna t{anna Wyso.ka Przercdniczqca Komisji Budzetu, RolnicLrva i
Infia$nkrury i Ochrony Srodowlska po\riedziala, ze konis.ja projekl
uchwaly zaopiniowd! pozylywnie .

Radna Antonina Anbrozewicz
lowiedziata 2e Kornisja
Czlowieka i Pmworzqdnoici
pozylywnie.

Sawczuk PLzewodnicz4ca Kornisji
Polityki Socjalnej. Zdrowia, Praw

Radny Wiestaw Kuchla-Przewodniczacy Komisji Oswiaty i Kulxrry oawiadczyt
i  ( o m i , j d p o e l r r . n q a )  / o o p i l i v s  ' d  p ^ / ) r r l r e

Ptzewodniczqcy Rady popfosil o przeslosorranie prolekllL uchwary.

U c \ . d l d , o  r a ' a  p . d i r L !  e d r o s L o s n r e  l . \ $ a a N r X l  l '  0



l l
P.zewodniczqcy Rady Gminy powiedzial. ze kolejny projekl uchwal] dolczy
zniany uchwary w sprawie wieloletnieso Prcsmmu coslodarczego w cninie
Zjelona G6ra na lata 2009 2011. Przes,odnicz4cy powiedzial , ze proiek
uchwaly byt szczcgotoqo omowiony na posiedleniu kom6jj . niernniej jednak
sprtar czy squwagi bqdz p.opozycjc ,n iany przcdslawloneeo ptujektu.

Przewodnicz{c), Rady. oswiadczyi zc nic widziuwag.

Przewodnicz4cy Rady Cniny poprosit Przeqodnicz.tcych Komisji o opinie.

i Infiastruktu.y i Ochrony Srodowiska powiedziala. 2e konisja
projekt uchwaiyznopiniowalapozltyqnie

Radna Anronina Ambrozewicz - Sawczuk llzewodiiczqca Komisji
powiedziala ze Komisja Polilyki SocjalDei. Zdrowia. Praw
Cztowieka i Praworzqdnokl froiekr uchw.ly zaopiniowala
lozylywnie 4 glosami za i I wstr4mLri:tc),m !o noj gbs.

Radny Wieslaw Kuchta Prze$odniczqcy Komisji OSwial) j KultuD, os\yiadcAl
ze komisja pLojekt uchwati zaopinlowala !oz)tywnie.

Puewodliczqcy Rady potrosil o prTEglosowanie prcjektu uchwal).

Uchwala zostala podjeta ll glosami za i I wsl.1)mujarynr sia Uchwala Nr
xL//313 /10.

Przewodnicz4cy Rady Gminy po$,iedzial, ze kolejny projekl uchwab dotyczy
ustalenia wysoko(ci oplat za zajecie pasa drcsoilcso. Prewodnicz4cy
powiedzial , 2e pro.jekt uchwah byl sz.zeg6lowo om6wioDy Da posiedzeniu
komisji , nicmnicj jcdnak spytal czl, s4 u\agi bqdz prlpozycje zdiany
przedstawlonego p.qjektu.

Radna Hanna Wysocka Przewodnicrqca Komisjl

J\
Y
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Przewodniczqcy Rady Gminy poplosi] PLzewodnicz4cych Konisjl o opinie.

Radna Hanna Wysooka Przewodniczqca Konrisji Budzelu, Rohicrwa
i lnfr.shuktury i Ochron), Srcdowiska powicdziata! ze komisia

uchwat) zaopiniowdla pozyly\ynie

Radna Anlonim Ambro2ewjcz Sawczuk Prze\yodniczqca Koinisji
po$iedziala ze Kom sja Poliryki Socjalnej, Zdrowia, Praw
Czlowieka i l\awoz4dnosci projckt

Radny Wieslaw Kuchta,Przesodriczqcy Komisji Oiwiaty i K!lrury oiwiadczyl
ze konrisja projekt uchwa\' zaopinio$ ata pozytyrvnie.

Puewodnicz4cy Rad] poprosil o pzegtosowanie projektu uchwal).

Uchwala zostalapodj€la jednosio(nie Uchwala NL XL/314 /10.

5l
Przewodniczqcy Rady Gminy, porvicdzial ze kolejny p.ojekl !ch{aly dolycz}
ustdowienia pomhikow przyrody. PE€sodniczqcy oiwiadczl] ze prcjekt, b),i
szczeg6lowo omawjaDy nakomisjj, c4r s:t w zwi4zku z rym pyt!ni!.

Przewodniczqcy RadyGftiny pop.osilPEcwodiicTqcych Komjsji oopinie.

Radna HaDna Wysocka Prze\lodnicT4ca Konrisji
.  l , n t u . r J  r )  i  r r . h .  y  \ o d o . i s u  , o " ; e d / a L .  / e  . o -  t ,

uchwaly zaoplnio\rala negal) wnie .

Radna Antonina Ambro2ewicT- Sawczuk Puewodnicz:tca Komisji
powiedziala ze KoDisja Polltykl Socialnej, Zdnwia, Pra$,
Czlo$,iekaiPraworzqdnoici projekt uchwab zaopiniowala



RadnyWieslawKuchLa-P.zevodnicz4cyKomisii Oi$.iaty i Kulrur) oiwiadcz)l
/ e \ o m ; . d o r o c k r . r \ a L .  /  i p r n J s d r d  r \ - 1 . u r  p

P  r e q o d n ( a c y R J d )  p o p  o . i r . o / e g l o . ! \ . J  . t , . t . , . ' L . h 4 t h

Za pzyj€ciem uchwaly glosowalo 6 radnych 8 osob bll przeciw.
Przewodnicz{cy Rady Gfrnry poinfonno$.a1. ,e rchwala nic zosrala podjeta

PRZERWA
6l
Puewodniczqcy Rady cnllny powiedzial. ze kolejny p.ojekl uchwaty dotyczy
nadania nazrf drodzc wewnqtrnej w Drzonkowie. Przcilodnicz4cy powiedzial
ze podobnie jak poprzcdnie ten projekl rez byl szczesolowo om6wiony na
\ u m i . t i . c . )  k , i i r , l  r / , r r  \ .  /  d a  \ . l . r , o  p ) . . r i . .

Przewodnicz4cy Rady Cminy pof.osil PrzewodricT4cych Koinisji o opiniq

Radna Hama Wysocka
i InAa$ruktury

Przewodnlcz4ca Komisji
i Ochlony Srodowiska powiedziala,2e komisja
zaopiniowala pozylywnie.

Radra Anlonina Ambroz€$,icz
powiedziala 2e Komisja
Cztowicka i Prawozadnoft i

Radny Wiestaw Kuchta-Przewodnicrqcl l(oDrisji Oiwiaty i Kultury oswiadczyl
zekomisjaproiekr uchwaly zaopi!iowalapozytywnie.

Uchwala zostala podjrta jednoglosnic Ucb*ala Nr XL/3t6 /10.
7l
Pzewodniczqcy Rady Gniny powiedzial, zc nastcpn! projckt uchqdy
dotyczy opinii do przcksztalccnia Lubuskiego SpecjalistyczneSo
Pulmonologiczno'Kafdiologicznego Sarnodziclnego Publicznego Zakladu

SawcTuk Przelodnicz4ca Komisji
Polityki Socialnei, Zdro\ria, Praw

4
Op rk i  z l ] l  $u tn9  t r  Tu?\nr  u .



bqdz propozycje zmiany do p.zedstarvionego pdekh,.

Prewodnicz4cy Rady cminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinie.

PEewodniczqcy powiedziat. Ze pro.jekr uchwaty by]
posiedzenia!h komisl i .

CzlowiekaiPraworzqdnosci projekr

Radna Hanna Wysocka Przewodniczqca Komisji
i Infrastruktury i OchroDy Srodowiska powiedziata, ze konrisja

uchq Jb zalp in iosala poz) r \  wnie.

Radna Anlonina Ambrozewicza Sawczuk Przewodnicz:ica Komisji
powiedziala ze Komisja Po i r ) l i  So! . ]a nql .  Zdrotr ia.  Praw

Radny Wieslaw Kuchla-Prewodniczasy Komisji Oiwialy i Kullury oswiadczyl
ze komisja projekt uchwary zaopiniowala poztt)$,nie.

Przewodnicz{cy Rady poprosil o preg}oso$,anie projekt! uchwal}.

Za przyjaciem uchwaly glosowaly 4 osoby, pPeciw bylo 6 osob, 4 wshzymaly
si€ od slosu Uch$,ata Nr XL/317 /10. Przewodnicz{cy Rady cminy
oswiadczyi Ze Rada Gniny negaty$,nie zaopiniowala pceksulalceDie.

8/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze kolejny prqjekt uchwaly dotyczy
dodatkoweso wynagrodzenia rocznego dla W6jta cminy Zielona Cora.
Przewodnicz4cy powiedziat 2-e podobnie jak popzednie len projeki lez byi
szczeg6lowo om6wiony na konisji, cztr w zwi4zku z tym kros z radnych na



RadDa Antonina Ambro2ewicz Sawczuk- powiedziala, 2e chciataby sie odnicsi
do strony lEmej, a szczegolnie do \rlroku NAS, klory nosi dat€ 17 X
2007.Mm uprzejm4 prosbe . abldcic Panstuo nie zro^dieli Ze jesrem
przcci\rra dodalkowemu wynag.odzeniu rcczDego dla \vojla . niemniei jcdnak
bojr sii 2eby6rn) jako radni fle zosiali Brsianieni na iniesznoJa , bowieDr
takie wlnagrodzenle nakazujq nam naino$,s,e ustairy ,lj.uslawa z 2i lisiopada
2008 o pracownikach sanrorzqdo*fch , rozporzqdze.ie Rad! MinisLr6w z dnia' 8  

m a r . d  2 0 0 4  u  . o  r $ i e  L r l a  . o o / e 1 , ,  p r o . o J n r . o r  . d r n o " 4 o o v ) . 1
Ntawe najnowsz4pracownikow sfery budzetowej. W Lrzasadrieriu wyrcku NSA
pzywolu.jc ait.l2 usrawy z 5 cze$ca 1998 o sanoz4dzic gninnytu. kr6ra Lo
ustawQ zmieniono uslasa z dnja 2l lislopada 1008. U\ya2an 2e powlrnisny
opierad sie na nainoBszych przcpisach, i Paru Woito$,i dodatkowe
wynasodzenie nalezy si! ustawowo. Jeszcze raz powiadam abysmy nie byli
nastawieni na Smieszno(a . Ki€d), w miesiqcu sieryniu 1009 Slosowalisny nad
dolacjaDi dla przedszkoli, podnosilam miedzy iDnynrj S l,+ uchivaty z dnia 26
sierpnia Uchwala LXXlll/262/09, Paisl\ro twicrdili, ze Anronina nie ma racii,
pozvolilan sie zw|6cia z zapylaniem do RIO w Zielonej G6ze. ktoru pisorem z
dnia 24.1x.2009 st$,iedza. .,Kolegiunr ltc-gjorlhrej lzby obrachunkowej w
Zielonej Gorze na posiedzeniu w dniu l3 qrzeiria 2009, stwierdza niewaznoSi
I la ceczonej uchwaly, aja do dnia dzisiejszego nie doczekalam sie ab) Rada
gtosoivala nad t4uchwat4. Dlarego prosz€ o zastanowienie sie czy jest zasadne
gtosowanie czy w Swietle najnowszych ustaw, rv spraNie dodatkowego
slnaerodzenia dla Pana W6iia. PodkrcSlan ustawo\o tlkie \q,nagrodzenie sit

Radca Pra$ny. q)Jainila zc konrpetencja. Rady cinin! iest uchwalanie
wynagrodzenia Pana W6Jra, a t.zyDaslka i€st N)ragrodzenien j podobnq
s)'tuacje nielisny przy nagrodzicjubiteuszo$ej dl. P.na W6jta.

Przeqodnlcz4cy Rady Grniny poprosil Prc$,odnicza.cych KomjsJi o opinit.

Radna Hanna W)socka
i Intiastruktury

Radna Antonina Anlbrolcwicz
powiedziala 2e Koniisja
Czlowieka i Prawou{dnoi.i

r ,2 !$ .d f l !2 .1 !J  i ,o  n  i s i i
o '  )  i . .do '  "kd po cc.  o .  .c  \o- \a

zaopiniowala po7yry$ric.

- Sawczuk Przerrodnicz.Ta
PoliLlki Soejalncj, Zdrowia,

Komisj i



Radny Wieslaw Ktrchta'Przewodniczacy Komisji Oswialy i Kuhury oSwiadczyl
ze konisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltywnle.

Uct1w.]. zostala podjek przy I glosie wslrzynrujqcym sia /A.SawczuU.
Uchwala Nr XL/l l8 /10.
9/
Pzewodniczqcy Rady GDriny powiedzial, ze kolejn), projek Lrchwa\ doryczy
rozpatuzenia skafgi na dzialalnoii W6jLa Gminy Zielona Gora. Przervodnicz4cy
powiedziat ze podobnie jak poprzednie ter projekt tez by1 szczcgolowo
on6lviony Dakomisji, cz) w z\i4zku ztym kloizr.dnych ma pytaila.

Radna Hanna wysocka- zwr6cila sit z prc(b4 do Pari Halip- o wyja(nicnie do

Radny Jaroslaw Berent o(wiadczlt .2e rna inne zdanle. byliSmt na Komisiach
spEwa byla szczeg6loivo omowiona pEez PaniqAnie iKomisje wydab opinir.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawcnk- apeluje I proszr o wri€cie pod
uwage j roz$,azenje nojego apelu 1 wniosku ab)smy ten prcjekr uchwab
zala.wili takjak wnioskowalam przy omawianiu poLzqdku ohad. Ja wiem Panie
Prewodnicz4cy, co n6u,ilam. Niemniejjediak hylo hy to zgodne, zi co chrvala
Pani Sekretarz. 2e w no$)m statucie ujela. 2e ..rozpatrywanic ska€i i
wniosko\l' , P.zewodnicz4cr Rady kieNjc pisrno .zgodnic z KPA do k!6ra
Rada jest wtasci\vq do rozpatzcnia , do wlascnvci Komisii . Dlatego zrracafr
si€ jeszcze ia7 o skiercwanie skargi do wlaacillel neryrorycznie komisji.
Nastelrnie ieszc"e raz prosze Panie PEewodniczicr- o zast.Dowienie sil , 2e q
pismje z 14 styczni! przyzrajcm), ze odnoinic wiazdu ska,gajesl zasadna,
zostmic usteika usuni$a. qazd brukow,y zostanie 2niwelo$anv niez\iocaric.
Prrewodniczqcy Rady Gminy. powiedTial,2e tak.i.k prosila Pani wysocka. nic
nie stoi na przeszkodzie by Pani Halip, udzielila \]jainicn. ponic$,az nie
wszJscy na Konisjach mogli 7 nich korrystai.
Pani Ama Halip- powiedzial. ze chcialabym sle skoncenlro$aa na dwoch
el€menLach ;slolnych, ktore byi nozc wynikajq z Dic doczytniia a budz:t tlle
wajpliwosci. W swoich materialach Paisiqo radni naja skserowane pisma,
ktore Pani Nirkiewicz dolqczIla do slergi. NasL€lnie Pani Halip xskazala na
pismo W6jta Cminy dntowane na dzieri 14 grudnia . c?-yli fqcd zlozeniem
skagi, bo skarga z.stala zlozona 6 stlcznia . N kloryn to zostala zlpiona



deklarac.ja , o lej treici .. r62nice pozion6\! pomitdzy now4 nawjcv-chniq a
w)sokosci4 bmmy wjazdowej ,osranie znjwelou,ana po usunigciu przez
Pmslqo kostki betonowej przed slazdem do posesji." Czyli nie.j.sr prawda .
2e dopiero skarsa wywolala reakcje t,rzed! . bo od pocz{ku deklaro\\,ali6n)
2e zrobimy Uja,n, naloniast pozosLal p.oblcm kosiki betonorvej.ktora
stanowi wla$oia pr_v'walnq. W zrvigLn z tyn ab) uniknqi posqdzci zc
przykryliimy kos*c betonowq nie stano\ri{c{ naszej wlasnoicj .zwr6cilijnry si€
z propoAcj4 o.,rozeb.anie" kostki ijej zabEnie . Na to Panstwo Nitkie\licz
odpowiedzieli na pisnie z dnia 5 stycznia, ktofe do uEedu wplyDelo 6 stycznia
i jest juz taltowme jako skarga, w kt6,]in lisza. 2e istnjejqca kos*a betonowa
Die starowi jakie.jkolwiek p.zeszkody do wykorania zjazdu do posesji. w
ni{zku z rym w dniu 14 stlcznia pisz-efry do Panieislwa Njtkiewicz , ze
mozemy uskok \ykonai { mozliwie najkr6lszrn lerfrinic fo popmwic
warunkoB atmosferycznych, ale chodzi tr rllko o uskok ponrjed/-l
nawie.zchDia nor!4astalLow4 a branu. ale io niejestjeszcze caly wjazd tj. ok.
1,5 do 2 m , dalszy odciDck zostaDie r1]konany wiosnq. Uwazam ze
wykazujeny sia duz4 hskq o poprawe $,aNnk6w Paist{,a Nid(iewicz.
Dodatkowo Pan Nitkiewicz. podkeila fakt naruszenia prawa budowlaneeo.
poniewaz chodnik zostal zrobiony przy granicy nieruchomoici i 2qda popra\r] i
przesuniecia go o 1,5 m.. Infonnuje,2e nie z-oslalo na szone pmwo budowlane
a domniemana odleglosi 1.5 m, llynika llLko i wylqcz.le z nie wiedz)
technicznej. do k16rei ira Pani prarro. pr.'cpisy na kLorc Pani sie powoluje
dotycz{ obiekros niesT-ka Lnych a n ie dot}cz4 inrveslycj i i rogoul,ch P.niH.lip
infonnacyjnie dodafa. ze istnie.j{ce ogrodzenie nie jest posuwione w graniach

PrzewodnicT4cy Rady Gininy popnsil Przewodni.zqcych Konisii o opinie.

Rrd,r  Ham..  Wy of l , r  f  .  e \od 1 i ,  'c ,  <om. i
i  I n i J r ' r < ' r 1  u c l - ' 1  ( - o o  { ,  .  p ^ r r e d  r . , 1 . ' .  / e  l o n i . j J

uch\a l )  zaopi r io$ala poz l )  $  r i€ .
R d , n a  A l r o n 1 .  q m b - o / e u ! /  ( J . . / ,  n / F i . d . / . 1  .  K n r n i . j

po$iedzja la zeKon' l< ja Pollt)kl Socjalnej. Zdrowir. fta$,
Czlowicha iPE*oLz4dnoici projckt

PozylJwnie 4 2a lpzecLw.
RadnywieslawKuchtd-Przewodnic/ecl Kodisji Oiwiaty i Kulturyoswiadczyl

/ e L u n : , _ .  t , o i e  |  . \ * " 1  / .  ' t i r i o r . ' l - l . o 1 r . ' . r ' e

Uchwala zoslala podjeta I 2 Btosani za, i wstryrnujqcyii sie i I
/A.Sawczuk/ -Uch\ald Nr XL/i l9 /10.

-74 '



t0/
Psewodnic/4cy Rady Gminy powiedzial. 2e kolcjn) projekt uchwaly dotyczy
miany uchwaly w sprawlc zatwierdzenia Planu Odno$l' nrjejscowotui
D.zonkow na laia 2008 1015. PzewodDiczrtcy po\licdzial 2c podobnie jdk
poprzednie ten projek! lez byl szczegolo{o omowiony na konisji. czy w
zwiqzku ztyln klos zradDych na p)aania.

Prrewodnicz4cy Rady cniny potrosil Ptz ewodnicz4cych Komisil o opinie.

Radna Hanna Wysocka
i Infrastruktur)

P ze$od r czqcr l(.nr s.li B ldzcru,  Rolni . r$d
i Ochrony Srodorvrska polvied2iala, ze konisja
zaof injowala pozyL]\,n ic .

Radna Antonira Arnbrozcwicz
powiedziala te Komisja
Czlowieka i Praworzqdnosci

- Sawcnit PrTesodnlcz{ca Komisji
Polityki Socjalnej. Zdros,ia. Pmw

Przc\uJr i ,zacJ K.  n is i i

Radny Wieslas, Kuchla'Przewodf lcz{cy Kolnisji O(s,iaty i Kultury oiwiadcz}l
ze komisja pfojekt uchwary- zaopi. iowala po7ylywn ic.

Uchwalazoslalapodjata jcdno-qloinie Llch$ala\rXI-/l20/|0.

l t /
Przewodnicz4cy Rady Gmlny polvicdzial, zc kolejny prcjek1 uchwat_v dotyczy
zmiany uchwal] w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowt rniejscowodci Krypa
na lata 2009 2016. Przewodniczqcy po\liedzial le podobniejak poprz€dnie ten
prcjekt tezbyl szczesolorvo onr6$ion] nakon,isji, czf wzwi4zkuztynr ktos
z radDych ma pytania. Pytan nie zgloszono.

Puewodnicz{cy Rady Gminy poprosil Pr7€wodnic4c}clr KoDisji o oplnie.

Radna Hanna Wysocka
i Iniiast.uklury i O ( , o )  5 o d o v . l . ,  n s e c / a .  . F  { ^ .  .

zaopiDioqala pozltywnie.



Radra Anlonina Anbfozewicz
powiedziata 2e Kofrisja
Czlowieka i Praworzqdnoici

Radny Wieslaw Kuchia Przervodnlczqc) Komisji O$'iaty i KultLry oiwjadczy]
2e komisja projekl uchwal) zaopiriorvala po7)ryw.le.

Uchrvata zosrata podjeia jcdnogloinie Uchrrala N. XI-/32t /10.

t2l
Prewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze kolejny projekl uchwal_a dolyczy.
zatwierdzenia Planu Odnowy riicjscowosci Ochla na lara 2010 ,20t7.
PrzewodDiczqcy powiedzial 2e podobnie iak poprzednie ten pfojekl tez byl
szczeg6towo omorviony na komis.ii, czy $ /wiq,ku ? tvm kto( z radntrch ma

Radn.  Hannc W)soc l l Puewodniczqca Kotnlsji
l r ' , 0 . r ' . h , 1  .  ;  O . l  r o r  S r o o o . r .  .  p . r r e d  r . ' 1 ,  e  . n m r . r J

- Sawczuk Przeqodnicz{ca Konisji
Polityki Socjalfcj, Zdrowia. Pinw
projekt uchsrly zaopiniowala

Radny Jarostaw Berent na wsl€pie powiedzial ze chcialby podzi€kowai
kolegom radnym z Pizylepu lZawad) za pomoc w opraco$,antu Plaiu
niejscowosci Ochla, chcialem posicdzica , 2-e niedop!,szczalne jest aby radn)_n
przedslawiai do glosowania dokumcnt z iakimi btedami. bledy Pani€ W6jcle
powsiaty $, Ucedzie a nie iak Pan sugercwcl . 2e prez aNpq ktora Plan
hvorzyla. Skandalemjest, ze m6wituy !u o ludziach znanych $ reeionie ,kraju
i zaganic4 mowa tu o Panu Ugliku. ze .obecnie Radn) Rady Powiaru, to jest
skandal tak byc nie moze. Co by bylo gdyby roki dokumcnl nic polEwiony rrafi1
dalej.

Radna Antonina Anbrozc\Licz- Sawczuk w tym momencie nalezalo by ll tylko
stwicrdzii zc predlozono radnyn bubel . bojak projekl uchr!aly podlisujc Z-ca
W6jta n8I l.eneusz tsogucewicz nyiLi ;e zalqczrih fi,wniez powir e! byd
slLawd,.ony, jak nozDa mdnych unanervrowai s,takie imiesznoici

Ptzewodniczqcy Rady Gminy popfosil Prewodniczqcych Kornisjl o opinie.

u!h\J lJ  .d !p in i ! t rd td  poz)U sn e

d,



Radna Antonina Ambrozewicz
powiedziata 2-e Komisja
Czlowieka i Praworzqdnoici

- Sawcznk l'rewodnicz4ca Kornisji
Polirylii socj.liej. zdrowia. Praw

Radny Vieslaw Kuchta Prze$odnicza.y KoDrisji O(wiaiy i Kuhrf oiwiad.ryl
/ e t o r " :  p h F \  , c h i J b  r o f  u  ,  , p , /  J  . , i . .

Uchwala /istala podj€ta 13 elosani za i I \lstlzynujqcyft sia / J.Bcrcn,
Uchqata Nr XL/322 /10.

t 3 /
Przervodnicz4cy Rady Gminy po\riedzial. zc kolcjn! pfqjckl uchwa]) dolyczy .
zatwierdzenia Planu Odnor] miejscolvo(ci Pr4lep n! lata ?010 2017.
Przewodnicz4cy po\aiedzial ze podobile jdk poprz-ednie ten proiekt tc2 byl
szczeg6]owo onorvioDy na komisji, czy w z$iqzku z U-m ktos z adny.h ma

RadnaAntonina Anrbrozesicz Sawczuk. na nrcnie l5 zal4cznika w tabelce
podeo , ze w Gninnym Przedszkolu Publlcznyn jest i.lE uchi6w, narcnriast
na tzw. sxonach opisowlch do pfojektu bud2e gmin) n a 2010 rokr.2e
Gmjme przedszkole w skiad kt6rego $,chodz.l fill. ma l:8 ucznios, natoniasl
czy nie nalezy podaa ze rv Pzylepie jcsL 96 predszholach, a nie ll8, 338 jest
razen w wszystkicb przedszkolach na rcrenic gmnr) Nrs(qpnic mam pytani. zc
strony 25, dotyczy renowacjd wiezy obser$,acljnej przy renizie stra2ackiej, czy
chodzi o wicrze puy kofticlc. nastQpnie rcmont dzwonnicy, cz) ona jest
zaliczona do kalego i zabytk6w, bo$,iem zgodn ie z a11 7 ustawl o samorz4dzie
gmnrnym z 1990 rok, jeslc(rn) zobowi4zdie dotouaa renowacj! zabyllrcw .
Nastepnie uregulowonie i poz{dkowanic cicku }odnego,.Zlot} Potok",
zagospodarowanie na cele rekeacyjno Spoftowc s6ry ,.MJSika", czy odnoirie
tych dw6ch pozycji ustalono czyja j€sl Io *lasroia, bolviem sprawdzilam j
moze DieumiejrtDie dot, dzialki 210 i tyn adminislruje Prezydent Miasta Zielona
G6m, natomiast potokicm administrujc ijcsl wlasroiciq Marszalka, zcby(ny nic

Z ca Woita, nie 'na znaczenia sposob $ladania i czyj4 jest $,lasnosciq
nieluchomosd polozona w danej iniejscowosci, jczcli lokalna spolccznosa chce
cos w stosuiku do niej z.bii. ie2eli na gore Myslka. na byi zrobiony wyciqe
!o korzysLaa z niego bedq/a.osno nrieszkanc\ Prl-vle|ujak imiasra.



Pani Dyrekior Przedszkola Gmlnnego UNZula Juszczak, \ryjalnila 2e
lrzedszkole to nie szkola, bywa ze zapisdych.iest np. :3 dzieci a do przcdpola
przyjdzie I 7 i na taki std rzeczy my wpllavu Die mamy .

Rldny Mieczystaw Jag.a* powicdzial. tc Pani Radna $ swojcj dociekliwoSci
wla(ciwie ustalila wlaicicieli dzielek. ale wcale lo nie stoi na ptzcszkodzie
zeby srupa inicjatryna sobie slmaryla , 1€by ie w iakii inny spos6b
agospodarowad na cele publiczne.bo taka mozl osa ishieje.

P ? e q o d  c / q . r  R . d / C , ,  i  )  D '  o . ;  P ,  1 \ o d ,  i . r d . J , l ,  L o r  t i o o l . , r e

Radna Hama Wysocka
i In*aslruktury

Radna Antonina Ambrozewicz
powiedziala t€Koirisja
Czlowieka i Praworzqdno(ci

Radna Hanna Wysocka
i lnfrastruktury

PPe$odn cz i !a  K^ni . j i
O . h . 1  \ . o o . i  . c  P o r i \ d / . a l d .  / .  . o T i t d

aopiniowala pozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnlczqcy Konisji Oswiary i Kultury oiwiadcztl
2e koDisja projekt uchwaly zaopiriowala pozytywnie.

Uchwala zostala podjeta jednoglo(nie Uchwala Nr XL/i23 /10.

Przewodniczrrcy Rady Cminy powiedzial, 2e kolejny prcjekt ucnwaly dotyczy .
zatwierdzenia Planu Odnowy niejscowoici Zawada na lata 2010 -2017.
Przewodniczqcy powiedzial ze podobnie jak popEcdnje ten projekl tez byi
szczeg6lowo om6wiony na komisji. cz) a zwivku z lyDr kloi z mdnlch ma

Przewodniczqcy Rady Gniny poprosit Pre'vodnicz4clch Komisji o opinie.

Sawczuk Przewodnicz{ca Komisji
Pol i tyk i  Socja lnej ,  Tdrowia,  Pnw

u!huJb"

Pft  euodr l (24!a Komisj i Budzeru, Rolr l !o\a
i  O - , o D  <  o d o u  \ "  p o q r e d /  ! .  / e  . o  .  a
zaopiniow!l! pozytywnie.



Radna An|onila Anbrozewicz
powicdziala ze Komisja
Czlowieka i Prawov{dno{cl

Radny Wiesiaw Kuchla-Pze$odniczqcy Komisji Odwiaty i Kultury oswiadcz)l
ze konisja pro.jekt uchrvaly zaopiDjowala pozytrvnie.

Uchwala zoslaia podjeLa jednogloine Uchwala Nr XL/::4 /l0.

Ad.9
Pzewodnicz4cy Komisii Rewi,Jinej Tadeusz Borek odczytal spnrlozdanie
prayKomisji Rewizrjnej w rcku 2009 ̂pFwozdanie q zalqczeDiu/.

Ad. IO
Przewodnicz4cy Rady Gfrniy,
zapytania radnych. w zsiqzku z
Nikt z.adnych nic zglosil sie.

W6jt oiwiadczyl, ze nie ma odpowicdzi, bo nie bylo pltan.

Radny lreneusz Rypson popfosil aby soltysi or?yinali inlbnnacj!. kto jcst
odpowledzialny za odsniezanie ikiedy odanlezanic bedzic robione.

- Sawczuk PEewodnicz4ca Konjsji
Poliryki SocjalDej, Zdrowia, Praw

powicdzial ze koleiny punkt to inleipelacje i
t)nr prcsze o zgtaszanie siel

Ad.t  I

Przc$odnjczqcy Rady Gminy odczytal, plan pmcy Itady Cniny na rok 2010.
Uwag do planu nie zgloszono.
Radni plan pracy jednosloinie pryieli do wiadomofti / plaD pracy $.

2l
Wojt powiedzia{. ze w iawi4zaniu do planu pracy. to ostahi predstawiony
punkt dotycz4cy biezacego fmkcjonowanla gniny, moze bya bardzo czasto
wykorrystteany z uwagi na zmieniaiqcq sic slLuacjq gospodarczq smin) iak i
,,!rawie politycznq', ta polilyczna dotyczy np. cen wody i iciekow w spolce
. l l bo  le l  as lpgo pr l ^ 'q I r i< l rd  oo  roc / :  ie  /  r . / f  ^ \  )  / | id / . t .e
powstaniem spolki na terenie dzialaialcj Da tercnie Parku Technologicznego, czy
tunduszu soleckiego. CTeka i.s.iekasy eospodar.zo il)olltycznle rok.



Radna Anlonina AmbrczeBicz Sawczuk . zglosila problen iliskoici drog wc
wsi Racnla. na nie ktoilch drogach . nic na chodnik6w. Ludzie chodz4
koleinami, czy nie mozna by btlo ich posypaa.

Radny Jarosia\r Berent- z$r6cll uwage na fakt 2e iesl zima, jest
naturah€, w Ochliakcia odjnieania puebiesata bardzo sprawnie.

L Pan Przeeodniczqcy popfosil Rade o prcSiosowanie projeldL' Uchslllr

Radny Jan Smoter powiedzia] zc bardzo dobEe ,.spisrUri' sir nasze plusi,
proporNje abyromazye zakup trecicSo pluga

Pani Stanklawa Nogly mieszlGnka wsi Racula na wstepie powiedziala 2e
chciala podzirkowai radnym za podj€cie uch$,aly w spmiie uznaDia debow za
pomnikipEyfodt, ale niestety stalo sie inaczej. podkrcSlila 2c nie chciaia iego
fobi. dla siebie ale dla peJrod).
Naslapie powiedziala. 2e wraceo do prolokolu Nr XXXVI/09 z Przebiegu sesji
Rady Gniny zierona ai6n 7 dni, :r gtrdnia 2009r. z fowodu moiej nie
obecnoSci na nastepnej Sesji w dniL' 29 grudnla 2009r.. postanowilam wrdcli do
rematu tzn. do przeslosowania prcjektu UchwaL- dolycz{cei wez$ania do
usrniecin nan'szenia prawa. lrLzyczyha w rym, iz llada Gmjn), Zielona Gola
zlekcewazyla aft. 237 $l Kodeksu postepolvaila adirlnistrac].iiego w sprawie
zlecenia Dyrekiora Wydziah' N3dzoru i Konli'oll Lubuskieeo Uiz€du
wojewodzkiego do rozpoznania jako sk..se mojei i.lormacli z dnia 1l c,erwca
2009 r. w pueciqgu i0 dni..,OfgaD Whiciw) do zalatwhnia skafgi powinien
zalatrvii skarge bez zb€dnej zwloki. nie pozniej jednak ni7 rv ciqgu miesi{ca". W
iym pr4/padku przekroczono tennir zalatwienia rozpoznaro spra$,e dopiero
26 sicBnia 2009r. lj. po uplyxic ponad 2 inicsiqca od $'nicsicnia spra$]'
informacji przeze mnie.

Po wniesieniu do Radt Grninr Zielona G{i,! \! dniu l0 w,zesnie 2009r.
mojeso wezwania o uchylenje naruszeiia prawa do rczpoznania mojej
infoarracji z dnia 1l czerwca 2009r., Iiad! Gnnry poDoilnie zlekcovazyla
t€ininy !.ocesowe i'ydkaj4ce z usta*) z d d l0 sie.p a 1002.. Pr.wu o
poslapowaniu p.zcd Sqdami Administracyjnynri (Dz. I-1. z 2002 r. Nr l5l. poz.
1270. 2 !6;riejszymi znr janami). lyn nzem o kilk. dni

Jestem pzeciwna takiemu prowadzeniu i LozstLzyganiu r62nych spraw
t /e/ cJ.Fgo p. a D /e \od, . /d (-:o Rad

2. Zostalain poi€ktolvana.iako t.1eslepca licrwszcj,,rungi"
a) Spmwa byla roz.patrlwana hez mojej obecioici I Nlko w

Rady,
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b) Wiem, ze nawet zab6jca preby$.a na Sali sqdowcj, w jcgo obccnosci
sedziowie iykonuiq przeshrchanie.

Radni tej Gminy gloslrja tylko na opinie przcdlozonc przcz pan. W6jtai nie
znamy opinii drugiej slrony. c,yli ndnych. Po co witc te stde Komisje Rady?

Takie spra*f powinny byi rozpat.ylane przez radnych- znalibyiml
w6wczas slanowiska dw6ch sr.on. Jesl to uyposlcdi rczsadna i .jednoczenrje
m6wi4ca o dyklaturze naszych wlodarzy Wypowiedz pani ndrej AnloDiry
 mbrozewicz Sawczuk. Byly r6$niez uwagi co do mclody rcTpatrywania skarg
w naszej Gminie, na kr6re wskazai r6rvniez pan radny Jaroslaw Befent. Co pan
na to panie Przewodnlczaly? Bardzo wazny tenral szeEqcej si€ dyktatury
wygladzil Pan i stwiefdzii, ze nie ma wiecei nwag I temat popfowadzil dalej.
Nastqpnie zaczqlo si€ pzeglosowdie.

Po ,,przeglosos aniu ' wszysikich punktow porz{dku obrad, w woliy
wniosku, zabralan glos. co $szyslkich obecnych zasloczllo. Nie wi€dzieli co
sie ze mnqdzieje. Slwierdzam, ze absoluhie nic sie nie dzialo.

Na sesjach Rady nas,ej Giliny odbr$aj.t si! rczDe koniks). Wszlslko
bywa na odwrot. Zamiast prawdy klamslwo. Po prostu wbrcN prawu i iak
usryszalm. bo m.ie \\iainiono. ze Gnina Zielona G6ra dziala na wlasnych
procedurach. Lekcewazy sobie przepisy pra$re. Obawiarn sje.2e kiedys obudze
sie i nslyszQ wiadomosi. ze Gmina Zielona G6raiest samozqdna, samoBladn4
Relublik4 Gmhy Zielona G6r'a.

Ja .6wnie2 postanowilam sobie zakpii z tcso, co sie dzjeje w naszej
Cimjnie komedianchrem. Na wstepie zgodnie z nolatk{ w |rotokole
podziekowalam pari Radczyni za rzelelDoii i a nie bqde musiala jechai do
Gorzowd do S4du Adninislracyjrcgo. Dzi€kuje zr z.ozumienie itd.i1p. To
prawda. Pani Radczyni prawnej podzi€kowalam za EetelDoft dlateso, 2c po raz
Pierwszy wypowiedziala pmwde- sp.dwe ll]iezy zalatwia w ciqgu rniesiqca. Te
prawde wymusila radna Anlonina ADbrozewicz Sawczuk grunlownym
pzygotowanien sia do lelnaru. Jak nieklorzy m6qi4Ja rcwniez znini. ?€ Pani
Radna swoim pzygotowdien polonala paniq radczyni€ pra*!{. Nic chce
jezdzia do Administracyjneso S{du z teso powodu. ze nicwinni lalwo
lrregrywajq ( przykladem jesl spmwa pani Ednej Antoniny Atnbrozcwicz-
sawczuk).
Szanonni Panstwo radni grupka niewielka. zaledwie 4 osoby Jaroslarv Berenl,
Anronina Anrbrozewicz- Savczuk. Toinasz Srocryiski . Maiusz Rosik
wstrzymala sie od glosu. Wie o tym, Ze stosunek do przyrody Swiadczy o
kulturze osobistej, obywatelstwie wlasnego kraju a takze , 2e pzyroda jest
' t u / ) r  b o 8 d ( L $ e  n  n d o d u $ )  n  l r , \ b .  g u . h  w  ' i .

Szanowni Panslwo.Za to.2-e sp.awilam przlkoii puepraszan z caleSo serca.
Zycie mija ito v,szybkim icmpic. Po nas prztdq nast€pnc pokolcnia j bQd4.as
os4dzaa,  !u !o  soblc  /u \ td t r l l lnn)  Pu\ tJ  r iq  .  '



Pdi radczyni prawna, Fedorowicz Kr.tlpa proiekt uchwary Rady cminy
Zielona G6raz dnia 26 sierpnia 2009, w sprawie rozpatrzeria skargj ze zlccenia
pdi D)rcklor W)Jziatu Nadzoru i Kontoli Lubuskiego Urzedu
wojewodzkieso , na dzialalno6a Wojta CDiny ZieloDa Go.a. zaopiniowala
slowani ., nie na,!sz! p.awai. Co 10 jesl pra$o ? rvedlug mnie norjny
qspoL/ ) .  a  r lo rec i  e8o \u |  )  o .d . , .  ru l$  id id  , . (  k rd .  /  ro l !o ie
spoleczeislwa. Pmwo aby bylo bardziei sluzebne i sprawiedltrve opiera si! na
KoDslylucji, !j. na uslawie zasadniczej okreslaj4cej struktxre organizacyjnq
paistwa orz podstawowc prawa i oLrowiqzki obywateli. Radcy piawni
pracuj4cy w urzFdach sn,i,r powirlri sta! na strlu} obowi4ajqctch p,z.pis6w
prawnych, chociazby dlatego. Ze s grirlie rnarry wladze uchwalodawcz4 i
wykonawcz4. Natomiasr gdzies siQ zagubil czlowick. ktorego nazylvaniy
czlonkien wst6lnoty samorz4du terflorialnego. Jaklolwick sklada przysiege
podw6jna wladza, ze bedzie pEcowala na rzecz spoleczerisL\a gniny, ale po
ptzysiedze nawel o rym nie mysli. Pfawnicy lez o tym Die pomlslq. /E pEed
nimi sloi bea€dny zagubioDy czlowiek. Szuka prawd) i retchoicj , lecz teeo
nie doznaje. Prawnicy ?atrudrieni w erninic r! u.4drie pana w6jta nawet o
iym nie myiltu aby mu pom6c. bo prrecie2 nie u Diego sq zatrudnieni. ale w
Ulzadzie Gminy prez s4adz€ rykonawczq. Podpis pani radczynl pod
slowami ,.nie narusza prawa"jak sja okazuje nie m! nic wspolnego z polskim
prawodawstwem. Nie moaa wydawat wyfokow z nalclxricnia czy 1eZ wrozqc
z tus6w z kawy lub herbary. Zapis .,nie ndusza pra*a' pod rrojcktem uchwal-!
nie jes! zgodny z zasadadi tworzenia dokumentow koncz{cych postapowanie
adminht.acyjne hb inne .Nalezy wskazaa wszlstkie nonny prawne u2)te !!
toku post€powania wyjasniaj{cego skarge lub do kazdego hnego
postgloivania adminislracyinego. W omawianym prrypadku miedzy innlmi nie
olarto sie na zadnym pzcpisic zawanynr w ustawd.h o och.onie irodowiska,
przyrody. udziale spoleczenslwa w ochronic Fzyrody- doslepie do inlormacii
o ochronie irodowiska i przyrody. Jezeli jesreSrny uczcirvi i chcem)
xdowodni6 tej Stmistawie Nogly, ze zainule slq blahostkami. ze pzyroda
sma sie obmni i nie polzebuie iei lroski, ro eetelnoia pani Edczyni prawnej
wlnagr Lego, 2eby aj.zala i dokladDie p'zec4tala uslawy tenratyc^e. klorc
obowi4nj{. Uslaw} tematycznc, k16rc paDi mdcz)ni dokladnie powinna znai
poucz4 Pani4 ze spoleczeistwo oliekuj4c€ sia D.7-yrodq. nigdy pisze skarg.
lylko infbmacje o barbarzynskim niszczeniu irodowiskd, w kt6rym zyjeny i
wiele jemu zarvdzi€czam).



Na zakoncznie ,,prosze sie zastanowia. czy kazda uchwala mdy gminy jest
wladcza i kiedy ? uchwala jes! akrem pEwa niejscoweso smozqdu
lerltorialnego. Akty prawa niejscoweeo, to akly o charaiderze ale2n),m
Oorhodnym). ktore sEnow:ore mJszq b)i $ opdrciL o r^ryrazne upotraznienie
zow€.rte w ustawie. Co Pad na to odDowic.

w Tumieju Pilki
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